
Druhé veřejné zasedání obecního 
zastupitelstva v letošním roce se kona-
lo 11. března za účasti šesti zastupitelů 
(omluvena byla Miluše Švarcová) 
a  čtyř dalších občanů. Hlavní náplní 
jednání bylo několik témat, jejichž 
společným znakem byla souvislost 
s přípravou různých investičních akcí 
a  jejich financováním. Prvním projed-
návaným problémem bylo dopravní 
řešení lokality 1/5. Odbor dopravy 
nevydá souhlas se stavbou komuni-
kace, pokud nebude projektováno 
obratiště. Nechtějí povolit napo-
jení na komunikaci Na Vartě, dokud 
nebude rozšířena a  opravena. Zastu- 
pitelé v této fázi souhlasili se změnou 
projektu. Další bod jednání se týkal 
uzavření smlouvy o dílo s firmou Me-
dium projekt, v. o. s., která bude zpra-
covávat projektovou dokumentaci za 
účelem získání územního rozhodnutí 
pro soukromé kanalizační přípojky. 
Obec podá žádosti na stavební úřad 
hromadně. Majitelé domů se mohou 
rozhodnout, jestli tuto službu využijí. 
Třetím bodem jednání bylo jmenování 
komise, která podle zákona o zadávání 
veřejných zakázek provede všechny 
zákonem požadované úkony počínaje 
otevíráním obálek s  nabídkami přes 
jejich posuzování a  závěrečným 
výběrem nejvhodnější nabídky, kterou 

doporučí ke schválení zastupitelstvu. 
Posledním schvalovaným usnesením 
bylo podání žádosti o dotaci na obnovu 
a  rozšíření naučné stezky od muzea 
k  přívozu z  programu Středočeského 
kraje na „Environmentální vzdělávání, 
výchovu a  osvětu“. Obnovu stezky 
provede pan Jiří Švarc. V  Různém 
pak starostka podala další informace, 
které jsou uvedeny dále ve zprávách 
obecního úřadu.

Třetí veřejné zasedání zastupitel-
stva se konalo 15. dubna za účasti šesti 
zastupitelů (omluven Ing.  Illichman) 
a  bez účasti dalších občanů. Zastu- 
pitelé schválili Smlouvu o poskytnutí 
podpory, která se týká loňské výsadby 
stromů  – aleje třešní v  pokračování 
ulice Šálecké. Po jejím potvrzení 
ministerstvem pro životní prostředí 
obec obdrží příspěvek ve výši 185 440 
Kč, který uhradí většinu z  celkových 
nákladů ve výši 234 319 Kč. V dalším 
bodě zastupitelé schválili typovou 
smlouvu mezi obcí a  občany, resp. 
vlastníky nemovitostí, kteří využijí 
možnosti zpracování projektové 
dokumentace firmou Medium Pro-
jekt. (Schválenou typovou smlouvu 
uvádíme v  tomto čísle zpravodaje). 
Zastupitelé dále schválili podání 
žádosti o dotaci na pořízení traktoru na 
sekání trávy, zejména na fotbalovém 

hřišti, z dotačního titulu středočeského 
Fondu sportu a volnočasových aktivit. 
Dotace na investici je limitována 100 
tisíci korunami, povinná spoluúčast 
obce činí 30 % z  celkových nákladů. 
Zastupitelstvo schválilo dílčí opravy 
komunikací a to část ulice Na Ladech 
(finanční náročnost je odhadnuta na 
56 tisíc Kč) a část návsi u autobusové 
zastávky v  ceně 80 tisíc Kč. Opravy 
provede firma USK, která pracuje 
pro Krajskou správu a  údržbu silnic. 
Poslední usnesení se týkalo smlouvy 
o  budoucím provozování vodovodu 
v lokalitě 1/5. Smlouva upravuje práva 
a  povinnosti čtyř účastníků, kterými 
jsou vedle obce majitelé dotčených 
pozemků jako investoři, společnost 
Vodárny-Kladno-Mělník (VKM) a Stře- 
dočeské vodárny.

Plná znění obou zápisů ze zasedání 
zastupitelstva jsou na webových 
stránkách obce nebo v listinné podobě 
na obecním úřadě k nahlédnutí.

Na vědomost
se dává…
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NÁVRH ROZPOČTU PRO ROK 2020

u  Svoz  velkoobjemového  odpadu se 
uskuteční od čtvrtka 22. dubna do neděle 25. dubna.

u Svoz nebezpečného odpadu proběhne 
24. dubna  v čase 12 – 12.40 na návsi.

u Cedule označující začátek a konec 
obce bude instalována na silnici k přívozu před zástav-
bou na Dole za účelem snížení rychlosti projíždějících aut. 
Na základě žádosti ředitele VÚVč Ing.  Procházky o  na-
lezení způsobu, jak snížit rychlost na silnici k přívozu, se 
uskutečnilo místní šetření za účasti jeho, dopravní poli-
cistky a  starostky a  řešení pomocí výše uvedené cedule 
bylo shledáno nejvhodnějším.

u  Dopravní  zrcadlo, které požadovali oby-
vatelé ulice Dolánecké proti výjezdu na hlavní silnici, 
nebylo policistkou schváleno. Pro lepší výhled bude nut-
né upravit nejbližší strom při výjezdu po levé straně. Také 
nevyhověla žádosti o vystavění retardéru na hlavní silnici 
za účelem snížení rychlosti přijíždějících aut. Povolila 
pouze zvětšit a rozšířit barevné značení na silnici, které 
upozorňuje na děti a snížení rychlosti na 50 km.

u  Spolupráce  s  obecní  policií  Klecany 
již započala. Policisté budou řešit porušování zákona 
o pozemních komunikacích i o silničním provozu, zaměří 
se na parkování aut, budou měřit rychlost při vjezdu do 
obce apod. Obecní úřad bude průběžně informován o je-
jich činnosti.

u Sčítání osob stále probíhá a je povinné! 
Můžete „se sečíst“ elektronicky nebo vyplnit sčítací formulář ručně 
(formuláře dodají sčítací komisaři) nejpozději do 11.  května. 
Pokud byste potřebovali poradit, obraťte se na obecní úřad.

u  Diakonie  Broumov obnovila svoz věcí 
z  domácností pro dobročinné účely. Oblečení, obuv, 
utěrky, ručníky, povlečení, deky, peřiny, záclony, závěsy, 
látky (více než 1m), hračky, drobné elektrospotřebiče 
můžete přinášet zabalené v pytlích či krabicích ke staré 
hospodě v neděli 2. května mezi 17. – 18. hodinou.

u  Firma  ČEZ již nebude vyvěšovat po 
sloupech oznámení o  předem plánovaném přerušení 
dodávek el. energie. Bude je posílat datovou schrán- 
kou na obecní úřad, který informaci vyhlásí roz- 
hlasem a  umístí na webové stránky. Každý občan se 
také může individuálně zaregistrovat na internetových 
stránkách www.cezdistribuce.cz/sluzba. V  registraci mu-
sí uvést datum narození nebo IČ a také EAN kód, který 
najde na svém vyúčtování za elektřinu. Výhodou zaregis-
trování je, že se o plánované odstávce dozví včas, i když 
nebude zrovna doma a  také dostane oznámení, pokud 
bude odstávka zrušena a informaci, jak bude dlouho trvat.

u Daň z nemovitých věcí na rok 2021 
Občané mohou nahlédnout do hromadných předpisných 

seznamů na Finančním úřadě pro Středočeský kraj v době 
od 26. 4. do 26. 5. 2021 v úředních hodinách v pondělí a 
ve středu nebo jindy po telefonické domluvě.

u  Očkování  proti  covidu postupuje zatím 
velmi pomalu. Nicméně naši občané starší 80nebo 70let, 
pokud měli zájem o  očkování, tak ve většině případů 
očkováni již jsou. Začala očkovat i  praktická lékařka 
v Klecanech. V současné době se mohou registrovat i lidé 
nad 65 let i lidé s chronickým onemocněním i v mladším 
věku. Problémem je, že nyní delší dobu trvá, než zájemce 
obdrží druhý PIN a  následně možnost zvolit si termín 
očkování. Doufejme, že situace se v nejbližší době zlepší. 
Pokud by někdo potřeboval pomoci s registrací, obraťte se 

ZPRÁVY OBECNÍHO ÚŘADU

Práce na projektové dokumentaci odkanalizování obce pokračuje. Projektant bude kontaktovat majitele domů, které ještě nenavštívil 
nebo majitele nezastihl. Upozorňovali jsme na veřejné schůzi 14. listopadu i ve zpravodaji, že bude obcházet domácnosti a zjišťovat 
umístění soukromé přípojky k obecní kanalizaci. Přesto se stalo, že byl v jednom případě nevybíravým způsobem vyhnán od vrat. 
Je v zájmu občanů, aby byli projektantovi nápomocni. Obec také nabízí možnost majitelům domů nechat si zpracovat projektovou 
dokumentaci pro vedení kanalizační přípojky na soukromém pozemku stejnou firmou (tj. Medium Project), která zpracovává do-
kumentaci pro obec. Jednotná cena je 5000 Kč (bude vybírat obec) a v této ceně je zahrnuto vypracování projektové dokumentace 
a získání platného územní rozhodnutí, takže majitelé domů s tím nebudou mít žádnou starost. Schválenou typovou smlouvu uvádíme 
níže a je ke stažení na webových stránkách obce nebo k dispozici na obecním úřadě. Pokud budete mít o tuto službu zájem, přihlaste 
se na obecní úřad (ústně, písemně, telefonicky nebo mailem) nejpozději do 15. května. V. Sýkorová

KANALIZACE
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ZPRÁVY OBECNÍHO ÚŘADU VYJÁDŘENÍ K ČLÁNKU ŠKOLKA 
Z MINULÉHO ČÍSLA ZPRAVODAJE

Není nad staré české přísloví „ Každý dobrý skutek musí 
být řádně potrestán“. Od našeho nástupu do zastupitelstva 
obce v  roce 2018 se snažíme dobře spolupracovat s  no-
vou paní ředitelkou mateřské školy a  v  rámci možností 
maximálně vycházet vstříc jejím požadavkům a návrhům. 
Společně máme velký zájem na tom, aby školka byla 
v pořádku a aby se v ní dětem líbilo.

Domníváme se ale, že není až tak důležité, v kterém roce 
jsou investice pořizovány, ale důležité je, kdy je to nutné. 
Např. u střechy, která mimochodem byla opravována již na 
začátku 90. let, jsme se nejdříve snažili opravit závady, které 
způsobovaly protékání. Když už ale problémy narostly do té 
míry, že to bylo neefektivní, přistoupili jsme k výměně celé 
střechy. Výdaje na školku přesáhly v roce 2019 jeden mi- 
lion korun. V žádném případě ale nelze říci, že všechny, jak 
se v článku píše „nové věci“ byly pořízeny až s příchodem 
nové ředitelky (v  roce 2018). Změny v zařízení mateřské 
školy se dějí průběžně na základě dohody ředitelky MŠ 
s  obcí. Není např.  nutné měnit elektroinstalaci, když je 
funkční a prošla revizí.

V  minulých letech byla nutná výměna sanitárního 
zařízení a veškerých světel. Zakoupila se nová keramická 
pec, vybavila se kuchyň novým dřezem, lednicí, mrazákem, 
digestoří.

Zakoupili se nové stolky se židličkami v jídelně. Koberec 
se měnil v  roce 2016 a  posléze vloni. Proběhla výměna 
všech oken a některých dveří, které to nejvíce potřebovaly. 
Vyměnilo se kompletní zařízení dětských šaten.

Naše zastupitelstvo i  ta předchozí se vždy snažila 
požadavkům na vylepšení prostředí v  mateřské škole 
vyhovět. Rodiče opravdu nemusí „prosit na zastupitelstvu“. 
První osobou, která by měla o případných návrzích rodičů 
vědět a s nimi je diskutovat je ředitelka školy. Také si velmi 

vážíme sponzorských darů od rodičů, ale na co je dar použit, 
je vždy v kompetenci ředitelky.

Jedna z  podepsaných maminek, paní Švitorková, byla 
členkou zastupitelstva v  letech 2010  – 2014. V  zápisech 
z  veřejných schůzí zastupitelstva jsme nenašli jedinou 
zmínku, že by zastupitelka Hana Švitorková, tehdy ještě 
Vovsová, požadovala vylepšení, tj.  investice do školky. 
Jako zastupitelka a  navíc předsedkyně finanční komise 
navštěvovala školku při kontrolách a  mohla vznášet 
požadavky na zlepšení. To se ale za celé čtyři roky voleb-
ního období nestalo. Nicméně přesto i v tomto období ve 
školce probíhala větší či menší vylepšení dle návrhů tehdejší 
ředitelky. Na popud paní Švitorkové šest zastupitelů spořilo 
ze své odměny „na děti“, ale stále je (již sedm let) na obec-
ním úřadě krabička s  jedenácti tisíci korunami, o  jejichž 
využití mohou rozhodnout pouze tehdejší zastupitelé. Za 
tuto částku se dá pořídit např. jeden herní prvek na pružině 
na zahradu MŠ. Hrací prvky, které byly ze zahrady MŠ 
odstraněny, byly již delší dobu kontrolory označovány ja-
ko nevyhovující. Kolotoč se snažila bývalá ředitelka MŠ 
paní Voříšková spolu se starostkou udržet tím, že byl pěkně 
opraven panem Jiřím Špačkem ml. Ale ani toto nestačilo. 
Prostě nesplňuje přísné normy pro dětská hřiště. Proto 
nemohl být umístěn ani na jiné veřejné prostranství.

Závěrem bychom rádi zdůraznili, že se nevyhýbáme kri-
tice ze strany občanů, ale mrzí nás, že se při ní používají 
zavádějící informace. Byla by asi oprávněná, kdyby školka 
chátrala a  vedení obce to nezajímalo. Ale tato situace 
ani v  minulosti ani v  současnosti nenastala. Zodpovědně 
můžeme prohlásit, že se o mateřskou školu staráme, je pro 
nás prioritou, ale nemůže být v obci jedinou.

Zastupitelé obce (I. Buková, P.  Herman, A. Illichman, 
M. Kovácsová, V. Sýkorová, L. Szöllösová, M. Švarcová)

 
VYJÁDŘENÍ K ČLÁNKU AUTOBUSOVÁ ZASTÁVKA 
Z MINULÉHO ČÍSLA ZPRAVODAJE

Zastupitelé ani obecní úřad stále nemá k dispozici projektovou dokumentaci ani rozpočet. Takže jsme na 
veřejném zasedání odpovídali podle pravdy, že nevíme, kolik bude zastávka stát. Z  jakého materiálu bude 
zhotovena, víme, ale tato otázka nebyla vznesena. Bude vypadat jako trochu vyvýšený chodník ze zámkové 
dlažby (nebude zastřešena). Nicméně zastupitelstvo zatím nerozhodlo, kdy se zastávka bude stavět a  kdo 
bude zhotovitelem. Je však nutné mít připraveny projekty, protože např. dotace (např. na nové investice či 
rekonstrukce), pokud jsou vypisovány, mají poměrně krátké termíny podání žádosti, jejíž součástí musí být 
i stavební povolení. Proto je nutné připravovat budoucí projekty s předstihem, i kdyby to bylo tzv. do šuplíku, 
abychom byli kdykoliv připraveni podávat žádosti o dotaci. V případě menších projektů budeme snad schopni 
si je zafinancovat i z rozpočtu obce.  Zastupitelé obce
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POKRAČOVÁNÍ VYJÁDŘENÍ K ČLÁNKU AUTOBUSOVÁ ZASTÁVKA Z MINULÉHO ČÍSLA

 
AHOJ, HOLKY! AHOJ KLUCI!  

Co se týče komentování „pokud nemám lidi, nemám pořádat akci“ bych ráda sdělila, že byla vytržena z kon-
textu. Na otázku, proč chceme vybudovat novou zastávku, jsem na veřejném zasedání vyslovila více důvodů, ale 
v článku byl uveden pouze jeden. Samozřejmě, že je náročné vždy myslet na to, jestli mám z čeho zastávku zho-
tovit, jestli někdo bude mít ochotu a čas ji sestavit a po akci zase složit atp. Naštěstí, zatím to vždy „klaplo“. Já 
si velmi vážím pánů, kteří pomáhají zastávku sestavit a dalších občanů, kteří (většinou pravidelně) pomáhají při 
akcích. A zatím těch ochotných bylo vždy dost, aby se akce mohla konat. U zastávky je ale problém v tom, že má 
mít správné parametry podle stávajících přísných norem a je nebezpečí, že nám úředníci v budoucnu akci nepovolí 
jenom proto, že provizorní zastávka nebude vyhovovat normám. Proto ta snaha, vytvořit něco na stálo, aby se ani 
budoucí organizátoři akcí tímto problémem nemuseli zabývat.  V. Sýkorová

Bojíte se čarodějnic? 
Určitě ne, bojí se jen 
mrňata a to vy už 
nejste! A proč se ptám? 
No protože máme 
v pátek svátek (30. 
dubna). 

A co tedy uděláme? 
No přece svátek 
oslavíme! Jenže jak, 
když se nemůžeme společně sejít u ohně 
a trochu si podovádět, pohrát si, opéct 
buřtíky atp.?  Tak musíme vymyslet něco 
jiného. Každopádně, v pátek se oblékněte 

do čarodějnického 
a nezapomeňte se 
dobře nalíčit! A co 
dál? Zkuste si doma 
vyrobit čarodějnici. 
Jakkoliv, z čehokoliv. 
Nemáte žádná ome-

zení. Nechte působit svou fantazii  
a používejte materiály, jaké chcete a jaké 
máte k dispozici. Hotovou čarodějnici 
přineste na náves v pátek 30. dubna mezi 
15. – 17. hodinou a pověste ji (možná s po-
mocí rodičů) do pergoly v čele návsi. Slet 
čarodějnic se tak nakonec uskuteční, ale jen 
těch našich vyrobených! 
Tak jich udělejte co nejvíc, 
aby jim nebylo smutno  
a svůj svátek si pěkně 
užily! 

A vy také neodejdete 
s prázdnou. Ale víc už 
nesmím vyzradit….  

 čarodějka Starostice

Černému kocourovi v rámečku se zatoulalo dvojče. Najdete mu ho?

Hádanky: 
Dívka na koštěti se jmenovala
1) Roxana, 2) Saxana, 3) Dioxina, 4) Xena
Čaroděj v pohádce Arabela se jmenoval
1) Racochejl, 2) Rampepurda, 3) Breburda, 4) Rumburak
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Vzor smlouvy (pouze informativní a zkrácená verze, 
originál na www.maslovice.cz nebo na obecním úřadě): 

SMLOUVA O FINANČNÍM PŘÍSPĚVKU NA ČINNOSTI SOUVISEJÍCÍ S PŘÍPRAVOU 
REALIZACE DOMOVNÍ KANALIZAČNÍ PŘÍPOJKY

uzavřená ve smyslu ust. § 1746 odst. 2) a souv. zákona č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, v platném znění

Smluvní strany: Obec Máslovice 
na straně jedné (dále jen „obec“) a pan/paní jméno a příjmení, nar., trvale bytem   
nebo v případě manželů: manželé jméno a příjmení, nar., trvale bytem
nebo v případě právnické osoby: společnost, zastoupená, se sídlem, IČ
zapsaná v … rejstříku vedeném … soudem v …, oddíl .., vložka …
na straně druhé (dále jen „vlastník“)

uzavírají níže uvedeného dne, měsíce a roku tuto
smlouvu o finančním příspěvku na činnosti související s přípravou realizace domovní kanalizační 

přípojky:
I.

1. Obec má v úmyslu vybudovat stavbu kanalizace pro veřejnou potřebu (splaškovou kanalizaci) k zajištění 
odkanalizování území obce Máslovice (dále jen „stavba kanalizace“). Za tímto účelem obec nechala 
zpracovat projektovou dokumentaci stavby kanalizace, jejíž součástí je rovněž projektová dokumentace 
veřejných částí kanalizačních přípojek k připojení jednotlivých objektů na území obce Máslovice na stavbu 
kanalizace.

2. Vlastník je vlastníkem objektu na území obce Máslovice, při jehož užívání vznikají splaškové odpadní 
vody a který má být připojen na stavbu kanalizace kanalizační přípojkou, a to: domu č.p./č.e ………  
(objekt k bydlení), na pozemku stp. č. .. (nebo p. č…)  (dále jen „dům vlastníka“).

II.
1. Smluvní strany se dohodly, že:

a) obec  zajistí:
zpracování projektové dokumentace (ve stupni DÚR - pro vydání hromadného územního rozhod-
nutí) stavby soukromé části kanalizační přípojky k domu vlastníka, tj. domovní kanalizační přípojky 
včetně revizní šachty, která bude navazovat na veřejnou část kanalizační přípojky,
zpracování a podání žádosti o vydání hromadného územního rozhodnutí na stavby 
domovníchkanalizačních přípojek, 
výkon autorského dozoru při realizaci stavby kanalizační přípojky k domu vlastníka,
b) vlastník poskytne obci nejpozději do 15 dnů od uzavření této smlouvy za účelem úhrady nákladů 
obce vynaložených na zajištění činností uvedených v písm. a) finanční příspěvek ve výši 5.000,-Kč 
a to bezhotovostně na bankovní účet obce uvedený v úvodu této smlouvy nebo v hotovosti do pokla-
dny obce na Obecním úřadě Máslovice. 

2. Obec finanční příspěvek uvedený v odst. 1. písm. b) tohoto článku přijímá a zavazuje se jej použít na úhra-
du nákladů obce vynaložených na zajištění činností uvedených v odst. 1. písm. a) tohoto článku.

III.
1. Obec tímto informuje vlastníka, že osobní údaje v této smlouvě zpracovává za podmínek platných právních 

předpisů výhradně k realizaci smluvního vztahu vyplývajícího z této smlouvy  a to po dobu platnosti a 
účinnosti této smlouvy.

2. Vlastník souhlasí s tím, aby tato smlouva byla vedena v evidenci smluv obce s možností přístupnosti podle 
zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím.

 
POKRAČOVÁNÍ VYJÁDŘENÍ K ČLÁNKU AUTOBUSOVÁ ZASTÁVKA Z MINULÉHO ČÍSLA

 
AHOJ, HOLKY! AHOJ KLUCI!  



Tradiční  jarní úklid obce a okolí se uskutečnil v sobotu 27. března. Velice děkuji všem, kteří přišli pomoci, 
konkrétně paní Heisslerové, Tomkové, Vlčkové, panu Spisarovi, paní Štovkové s dětmi, Vovsovým s dětmi, Procházkovým 
s dětmi a Šerlerovým s vnoučkem. V neděli uklízela ještě paní Švitorková a paní Horváthová. Petr Herman svezl všechny 
pytle. Ve stejný den se ujala velikonoční výzdoby návsi paní Švarcová s pomocí mé a paní Szöllösové.  V. Sýkorová

Děti ve věku od tří do devíti let obdržely do schránky pozvánku na nedělní odpolední akci, která se konala 4. dubna. Mohly i se 
svými rodiči projít nenáročnou trasu s několika zastaveními, na kterých je čekaly různé úkoly. Každé stanoviště bylo označeno 
obrázkem zajíčka Máslíčka a zaječice Máslenky a textem, co mají děti dělat. Na sedmém cílovém stanovišti děti ukázaly splněné 
úkoly formou razítek na kartičce a obdržely sladkou odměnu. Počasí bylo v neděli jak vymalované, sluníčko hřálo a děti i rodiče 
vypadaly spokojeně. Co více si lze přát… Děkuji velmi za pomoc Vlaďce Chadimové, Ivě Bukové, Lídě Szöllösové, manželům 
Peňázovým, Sáře Kmentové, Terezce Vorlové a Nikolce Vaškovičové.  V. Sýkorová

Nedávno vyšel čtvrtý díl středověké ságy Meč a Koruna od Sabiny Ebertové nazvaný Srdce z kamene. Pojednává o 
panování Fridricha zvaného Barbarossa, který se cítí být na vrcholu své moci, je uznáván ostatními králi a troufá si i na 
papeže. Další historický román Znamení jednorožce od Hany Körnerové nabízí historii, dobrodružství, romantiku i napětí. 
Děj se odehrává v polovině 18. století ve Francii. A do třetice historický román Perchta z Rožmberka, Prokletí Bílé 
paní od Jaroslavy Černé. Pro milovníky detektivek jsou připraveny tři novinky Vraždy s odstupem (autorka Michaela 
Mužíková), Kytice růží nebožtíkům nevoní od zkušeného autora Ladislava Berana a Trujkunt – první díl detektivní trilo-
gie z nejvýchodnějšího cípu naší země, trojmezí Česka, Polska a Slovenska, jejíž autorem je Petr Sagitarius. S přicházejícím 
jarem zahrádky začínají potřebovat větší péči. Inspiraci i rady najdete např. v časopisech Flora, Zahrádkář nebo Dům a 
zahrada.   V. Sýkorová a V. Chadimová

VELIKONOČNÍ STEZKA

ZPRÁVY Z KNIHOVNY 

Na vědomost se dává…
Vydává Obec Máslovice, rediguje Ing. Vladimír Cha-

lupný, titulní list kreslil Michal Morovian. Nepodepsané 
příspěvky zpracovala V. Sýkorová. Registrováno na Mini-
sterstvu kultury ČR pod číslem MK ČR E 12702. Vychází 
šestkrát do roka. Uzávěrka tohoto čísla 19. 4. 2021. Sazba 
Daniela Kramerová. Uveřejněné příspěvky nevyjadřují 

vždy názor obecního úřadu.  

Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích 

děje, co se vám líbí nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo 
s čím nesouhlasíte a nebo napište, co byste chtěli vědět, 
o čem by se mělo také psát. Uzávěrka příštího čísla je 
20. 6. 2021. Příspěvky v maximální délce 1,5 normostrany 
můžete posílat elektronicky na adresu: ou@maslovice.cz. Po-
kud nemáte počítač, předávejte do schránky na obecním úřadě.





u Společenská kronika u
V dnešní společenské kronice pozdravujeme spolu s tradičním přáním dobrého zdraví a životní pohody do 
dalších let dva naše občany a jednu občanku, a to pana Stanislava Levého, který se dožívá 23. 4. 85 let, 

o dvacet let mladšího pana Pavla Galbavého, který oslavil 16. 4. 65 let 
a paní Marii Dvořákovou, která 5. 5. oslaví 75 let. 

Do našeho vesnického společenství vítáme nového občánka Tobiase Illichmana narozeného 8. března. 
Blahopřejeme jeho rodičům a malému novorozeňátku přejeme dlouhý a šťastný život. 

Dne 10. března opustila náš svět navždy naše nejstarší občanka  paní Božena Poslušná ve věku 94 let. 
Všichni, kteří ji znali, na ni budou stále vzpomínat s úctou jako na ženu moudrou, laskavou a pracovitou, 

vzorně pečující o svou rodinu a domov a ochotnou pomáhat, kde to bylo potřeba.
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